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ZVOLSKÉ NOVINY
Výsledky voleb   Výprava za pražskými strašidly   Zvole mýma očima   Hřbitovní kvítí
Ve Zvoli se také stalo  Padesátá pátá  Dva v jedné brance  Oslavil i jsme 5. narozeniny SK Zvole 

Ano, i tímto přízviskem bývá označován rok 2010 – supervolební, proto-
že jsme v průběhu necelého jednoho roku volili nový parlament, třetinu 
senátu a hlavně nová zastupitelstva ve městech a obcích. Zvole potvrdila 
svou přízeň pravicovým stranám a nezávislým kandidátům a já osobně 
jsem za to rád. V parlamentních i senátních volbách letos pro Zvoli jasně 
dominovali kandidáti ODS a TOP09. Volby komunální byly hlavně ve 
znamení jmen a osobností na jednotlivých kandidátkách. Výsledkem je 
pak částečná obměna a doplnění patnáctičlen-
ného zastupitelstva ve Zvoli. Osobnosti, které 
v zastupitelstvu zasednou, ať už budou pokra-
čovat v práci z posledních čtyřech let nebo jsou 
ve vedení obce nováčky, skýtají záruku kvalit-
ní práce a konstruktivní debaty při řešení pro-
blémů souvisejících s dalším rozvojem obce. 
Výsledek říjnových obecních voleb je ocenění 
práce v minulých čtyřech letech a poděkování 
za ni lidem, kteří jsou pod ní podepsáni. Také 
v okolních obcích dopadly volby podobně – 
současné vedení obcí dostalo důvěru pokračo-
vat ve své práci a pro Zvoli to znamená, že akcím a projektům připravova-
ným v rámci mikroregionu Dolnobřežansko nebo jen s některými obcemi 
nestojí nic v cestě a lze v nich pokračovat se stejnými partnery. 
Nejužší vedení naší obce pak bude kontinuálně pokračovat v projektech, kte-
ré jsou rozpracovány a je dobře, že do podrobností nebude muset zasvěco-
vat zcela nový tým. Říká se, že nikdy se nelze zavděčit všem lidem, ale i díky 
osobní zkušenosti vím, že práce v radě a v křesle starosty a místostarosty 
nebude nikdy prací chválenou a nebude se za ni sklízet velká děkovačka. 
Na druhou stranu by si měl každý, hlavně pak kritik, položit ruku na srdce 
a sám sobě zodpovědět otázku, kolik je toho pro Zvoli ochoten a schopen 

udělat sám. A vůbec to není o práci za finanční odměnu, ale také o dobro-
volnické činnosti, protože právě díky dobrovolníkům byla a je nabídka akcí 
ve Zvoli tak pestrá. Kdybych chtěl psát konkrétní jména, byl by to dlouhý 
seznam, ale lidé působící ve Školské, sportovní a kulturní komisi, v řadách 
dobrovolných hasičů nebo členové SK Zvole jsou mnohdy těmi neviditel-
nými a stojí v zákulisí mnohých z desítek každoročních akcí. Pokud bude 
více zájemců a zapojí se do práce pro obec, budou se moci lépe rozložit ty 

desítky hodin příprav na více lidí. 
Na druhé straně se ale pořád najdou lidé, kte-
ří budou „remcat“ za každou cenu, ať je to na 
adresu kohokoliv. Kritizovat práci druhých je 
mnohdy jednoduché a úplně nejjednodušší 
je se nepodepsat pod tento výplod. Mnohým 
anonymům se jen usmívám, protože snad ani 
nevědí, o čem píší a chtějí jen druhého očernit. 
Doporučuji všem zastupitelům a všem lidem 
vůbec, aby se těmito ubohými výstřelky vůbec 
nezabývali. Kritika má být adresná a konstruk-
tivní a autor by si měl za svými slovy stát. a ne 

se podepsat PP, Jana, Petra nebo jakoukoli jinou smyšlenou přezdívkou. 
Přesto budu opakovaně tvrdit, že konstruktivní a konkrétní kritika může 
posunout lidi a práci dále, ale musí s ní být nakládáno věcně z obou dvou 
stran. Mnoho dotazů a nejasností může být vysvětleno na zasedáních 
zastupitelstva, kde je přítomna většina zvolených zastupitelů. Proto je 
mnohdy nejlepší navštívit tato pravidelná zasedání a pokud někoho něco 
trápí, vyjasnit si vše osobně. 
Přeji všem, zastupitelům i občanům, příjemný a vzájemně spokojený život. 
Vždyť Zvole si zaslouží více, než jen se domů jezdit vyspat…

Marcel Pudich

Ostatní kandidáti zvolení jako náhradníciZastupitelé zvolení na období 2010–2014

Supervolební rok skončil

Příjmení, jméno, titul Počet hlasů Kandidát

Hrachovec Luboš 454 ODS

Stoklasa Miroslav, Ing. 453 ODS

Hánělová Katarína, MUDr. 452 ODS

Šiplerová Hana 447 ODS

Hrubá Jaroslava 437 ODS

Jež Václav, Ing. 434 ODS

Novák Marek 433 ODS

Pudich Marcel, Ing. 425 ODS

Králíček František, Ing. 416 ODS

Duda Lubomír, Ing. 401 ODS

Petříček Miloslav 265 Pro občany Zvole

Zuza Michal 252 Pro občany Zvole

Mařáková Michaela 251 Pro občany Zvole

Šebek Josef 243 Pro občany Zvole

Figelová Marie, Ing. 225 Pro občany Zvole

Příjmení, jméno, titul Počet hlasů Kandidát

Straková Jana RNDr. 435 ODS

Koudelka Pavel Ing. 422 ODS

Němeček Miroslav 419 ODS

Probstová Jana Mgr. 415 ODS

Lövenhöferová Eva Ing. 382 ODS

Sobotovič Pavel 222 Pro občany Zvole

Bernášek Jan 223 Pro občany Zvole

Kahle Arnošt Ing. 191 Pro občany Zvole

Gabrielová Zdeňka 228 Pro občany Zvole

Trojan Miloš 199 Pro občany Zvole

Lupínková Kateřina Ing. 195 Pro občany Zvole

Hlaváček Jan 224 Pro občany Zvole

Nesá Věra 187 Pro občany Zvole

Semecký Petr 205 Pro občany Zvole

Mrkus František Ing. 201 Pro občany Zvole

Výsledky voleb do Zastupitelstva obce Zvole
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ZPRÁVY Z OBCE

Složení Zastupitelstva obce Zvole
pro období 2010 až 2014
Starosta obce: Ing. Miroslav Stoklasa
Místostarosta obce: Ing. Lubomír Duda
Členka rady obce: Hana Šiplerová
Člen rady obce: Luboš Hrachovec
Člen rady obce: Marek Novák

Zastupitelé: Ing. František Králíček
 Jaroslava Hrubá
 MUDr. Katarina Hánělová
 Ing. Václav Jež
 Miloslav Petříček
 Michal Zuza
 Michaela Mařáková
 Josef Šebek
 Ing. Marie Figelová 
 Ing. Marcel Pudich
  – bude nahrazen RNDr. Janou Strakovou

Volby do zastupitelstva obce

Výsledky hlasování

Volební účast v procentech:
1. kolo: 59,38 %• 
2. kolo: 22,22 %.• 

+) postupující kandidát *) zvolený kandidát

Kandidátní listina Hlasy Počet
mandátůČíslo Název abs. v %

1 Občanská demokratická strana 6 425 65,99 10

2 Pro občany Zvole 3 311 34,01 5

Kandidát Volební 
strana

Počet hlasů % hlasů

Číslo Příjmení, jméno, titul 1. kolo 2. kolo 1. kolo 2. kolo

1 Illés Tom Jack, DiS. SPOZ 21 X 3,77 X

2 Winter Marcel Suveren. 12 X 2,15 X

+ 3 Kovářová Věra, Ing. TOP+STAN 214 114 38,48 47,50

4 Kysela Pavel, JUDr. ČSSD 65 X 11,69 X

* 5 Oberfalzer Jiří ODS 230 126 41,36 52,50

6 Peltan Rudolf, JUDr. KSČM 14 X 2,51 X

Výsledky voleb ve Zvoli Hlasování do Senátu 
Parlamentu ČR ve Zvoli

Dvanáct let je celkem dlouhá doba, aby si člověk zvykl na příjemné 
místo, našel si přátele a místo bydlení považoval za svůj domov. Tak 
tomu bylo i u nás. Máme báječné sousedy, vytvořili jsme si skvělou 
partu na sport a já navíc měl možnost a čest čtyři roky starostovat. 
Vybudovali jsme si ve Zvoli krásné a příjemné zázemí, bydlíme kou-
sek od města a přesto v přírodě. Určitě netradičním řešením je to vše 
opouštět, navíc i po úspěšných volbách. Přátelé už delší dobu ví, že 
jsme s Ivčou už několik let měli přání a sen – mít své vlastní zázemí na 
ubytovacím středisku někde u jihočeských rybníků, ať už pro pořádání 
našich akcí pro děti a rodiny s dětmi, ale také s možností nabídnout jej 
například formou penzionu i dalším skupinám lidí. Ve druhé polovině 

srpna jsme našli krásné místo a během několika dní se rozhodli k zá-
sadní životní změně. Vše se seběhlo opravdu moc rychle a my se na 
začátku listopadu přestěhovali na samotu u lesa. A u rybníka. 
Měl bych také vysvětlit, proč jsem ještě tedy kandidoval ve volbách – naše 
rozhodnutí bylo sice rychlé, ale přišlo až ve chvíli, kdy se na kandidát-
kách do voleb už nedala udělat výměna kandidáta. V zastupitelstvu obce 
mne nahradí první náhradník z naší kandidátky. 
Není jednoduché zabalit do krabic a odvézt dvanáct let života, navíc 
když se ty roky vryjí do srdce i do duše. My se to rozhodli udělat, ale do 
Zvole se vždy budeme rádi vracet.

Marcel Pudich

Rozloučení

Osobní poděkování
Na začátku října jsem v  okolí zvolské 

samo obsluhy ztratila pro mě velmi cenný 

 řetízek s přívěškem. Chtěla bych touto 

cestou velmi poděkovat personálu míst-

ní samoobsluhy za vrácení řetízku a paní 

Malinové za vrácení přívěšku. V návrat 

jsem nedoufala, o to byla větší radost. 

Děkuji.

Helena Andronikova
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Z NAŠÍ ŠKOLY

„Výprava za vyšehradskými pověstmi a strašidly 
pro děti a rodiče, kteří se nebojí“, stálo na po-
zvánce od Lenky Netopilové.  A jelikož se ne-
bojím, stála jsem třetí říjnovou neděli v osm ho-
din na autobusové zastávce ve Zvoli. Strašidel 
(a hlavně mrazivého počasí) se nezalekli ani 
Kuba a Daniel s maminkami, tak nás nakonec 
do Prahy vyrazilo šest. Cestou se přidali další 

„nebojsové“. 
Pověst o staviteli kostela, který upsal svou duši 
ďáblu, už poslouchala pěkná skupinka. Prošli 
jsme kolem Kongresového centra a zastavili 
se u Táborské brány. Tam nám Lenka ukáza-
la kresby Vyšehradu z doby, kdy byl rozsáhlou 
pevností se spoustou věžiček. Jaká škoda, že se 
nám v této podobě nedochoval! Zbytky gotické 
brány z doby Karla IV., zvané Špička, jsme si 

prohlédli i uvnitř. Dnes si tam můžete koupit 
suvenýry, mapy a pohlednice nebo se příjemně 
občerstvit. Chvilka v teple byla posilující pro 
všechny. Kousek za branami jsme prošli kolem 
nejstarší dochované stavby na Vyšehradě, kap-
le sv. Martina. Tato románská rotunda pochází 
z 11. století. Jen málokdo ví, že se tam pod pod-
lahou občas „hejbou kosti“. Ještě víc nás zamra-
zilo na zádech, když se pustila Lenka do vypra-
vování o nočních výpravách místního kostlivce. 
Sluníčko mezitím nabralo na intenzitě a nád-
herně ozařovalo zbarvené listí. Výprava pře-
stával děkujeme Lence za odborný a poutavý 
výklad a věříme, že příště nás bude o něco 
více. 

Jana Němcová
učitelka ZŠ

Je to jako včera, kdy jsme do školy vítali prv-
ňáčky a nové posily pedagogického sboru a už 
je za námi první čtvrtletí. Drobné nepříjemnos-
ti jako jsou kontrolní písemky a čtvrtletní zkou-
šení nám vynahradí dobré pocity z několika 
akciček mimo školu i v rámci ní. 
Děti zažily nervozitu sportovců při atletickém 
klání na Kinderiádě, v závodě orientačního 

běhu i florbalové soutěži. Malí umělci se pre-
zentovali na svém (pro mnohé z nich prvním) 
veřejném vystoupení sboru při vítání nových ob-
čánků Zvole a posezení seniorů. V důstojném 
prostředí našeho kostela jsme všichni s velkým 
potěšením poslouchali podzimně laděné písnič-
ky Malé české muziky Jiřího Pospíšila, ve které 
hraje zvolský soused Česťa Preclík. A pak už 

přišly každoročně očekávané radosti. Vyrazili 
jsme na louku za kostelem a vypustili všechny 
draky, co jsme měli, odjeli do Prahy bát se praž-
ských strašidel a probudili paní Zimu a zároveň 
uspali skřítky písničkami a lampiony.
Z těchto tří posledních akcí Vám přinášíme 
svědectví.

Lucie Strejcová

Výprava za pražskými strašidly
Podzimní výprava na Vyšehrad
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Bylo to jako vždycky. Když mělo 
foukat na drakiádě, nefoukalo. Když 
jsme se chystali jít s lampiony do lesa, 
byla vichřice. Ráno před průvodem 
se stromy ohýbaly až k zemi a ma-
jitelé nemovitostí s obavami zvedali 
oči ke svým střechám a vzývali koho 
mohli, aby jim tam zůstaly všechny 
tašky. S velkými rozpaky jsme se ale 
shodli, že akci už odvolat nemůžeme. 
Sborovna se plnila dobrůtkami, které 
napekly maminky, tatínkové nakoupi-
li lampiony a děti se těšily. Na pomoc 
jsme si tedy alespoň zavolali zvolské 
hasiče. Pro všechny případy vyjelo 
před pátou hodinou dokonce hasič-
ské auto. 
V pět hodin už byla silnice u školy posetá 
malými broučky s lucerničkami, na kte-
ré bedlivě dohlíželi jejich rodiče. V mno-
hých případech vyrazila celá rodina. 
A pak už to šlo ráz na ráz. Po několika 
úvodních písničkách doprovázených im-
provizovanou kapelou, jejímiž členy jsou i spřátelení otcové (dokonce i ti, je-
jichž děti už navštěvují jiné školy), se průvod hnul směrem přes hráz. Letos 
nás šlo tolik, že zatímco hlava hada už stála u obchodu, konec se teprve 
rozcházel u školy. Romantický obrázek. Během pěti zastávek cestou do lesa 
jsme přezpívali spoustu písniček. A byl to velký sbor. Zpívali děti i rodiče 
a všichni si to moc užívali. 
V lese před muchomůrkovou chaloupkou na nás čekali Šmoulové, kteří se 
nemohli dočkat zimy. Chtěli by bobovat a sáňkovat. I když my dospělí jejich 
touhu tolik nesdílíme, přece jsme se přidali ke všeobecnému hlasitému bu-
zení, až jsme paní Zimu opravdu probudili. Slíbila však, že ještě počká, než 
se všichni pořádně vykrmíme, abychom ji přečkali. S krmením jsme začali 
raději hned. Po napečených mňamkách se jen zaprášilo. 
Co dodat? Snad jen to, že nás velmi těší zájem rodičů o takovéto legrácky. 
O to raději si je vymýšlíme. A pak také, že jediný lampion, který nakonec 
shořel, byl naší Adélky.

Lucie Strejcová 

Dne 8. 10. se na louce ve Zvoli opět konala drakiáda. Lidí přišlo hodně. 
První drak vzlétl brzy. Vítr sice moc nefoukal, ale draci létali docela 
dobře. Krupičkům drak chvíli nechtěl vyletět do vzduchu a pořád pa-
dal. Nakonec se povedlo.
Jednomu chlapečkovi drak uvízl na stromě. Pár lidí mu ho pomohlo sun-
dat. Všichni pobíhali po louce a snažili se vzájemně nezamotat šňůrky, 
lanka a silony od svých létajících obludek. Obloha se zanedlouho ozdobila 
spoustou barevných puntíků, čárek a všech možných jiných tvarů.
Po všeobecně vynaložené námaze jsme si pochutnali na spoustě koláčků 
a buchet. A nesmím zapomenout na výborný teplý čaj na zahřátí.Při od-
chodu dostal každý diplom za svého draka. Bylo to úžasné!!!!!

 Markéta Prokopová, 5. tř

Drakiáda

Jak jsme nakonec nezapálili les

Domus
RE/MAX prodává nejvíce realit na světě

Stálá poptávka: RD okolo 5 mil. Kč, dobrý stav

Na prodej krásný byt v Dolních Břežanech 3+kk/L/GS, 
81 m2, 2.NP, bezpečnostní čipy, výtah, sklep.

RD 3+0 cca 100 let starý na pěkném stavebním po-
zemku 853 m2 v Sulici. Slepá ulice, klid, stromy.

SLEVA

Cena: 4 500 000,- Kč Cena: 2 300 000,- Kč

MODERNÍ

Kancelář: RE/MAX Domus, Pražská 636,  252 41 Dolní Břežany, www.re-max.cz/domus

Ing. Helena Veselá
3x realitní makléř měsíce

tel.: 607 834 142, helena.vesela@re-max.cz
Kontaktujte mne kdykoliv, v kanceláři osobně každý pátek od 14–17 hodin 

Inzerce



Pan Josef Šebek stojí v čele nepřehlédnutelné firmy, vyjedete-li z obce 
směrem po „jílovské silnici“. Ta firma nese název INTEBO a má široký 
sortiment. Nejznámější je sortiment nábytku a vybavení, především pro 
knihovny, depozitáře, kanceláře a školy. Opakovaně jeho jméno najdete 
na kandidátce pro obecní volby. V „nové době“ se v naší obci stal sym-
bolem dobrého a prospěšného podnikání, protože přináší práci pro řadu 
lidí a dobrou pověst nejen pro firmu, ale i obec samotnou. To také byly 
důvody, které mě vedly k rozhovoru s ním.

Zdá se, že s Vaší firmou vládne v okolí všeobecná spokojenost. A co Vás vede 
k úvahám a snahám obci pomáhat jako zastupitel, když řadě lidí by stačil 
k životu jen fakt, že „jeho firma šlape“?
Především děkuji za Vaše předcházející slova. Jsem povahou ten, kdo 
raději dělá než mluví. Letos, dvacet let od vzniku naší firmy, je datum, 
které stojí za úvahu. Začátky ve Zvoli nebyly snadné. Obyvatelé Zvole 
i naše firma si hledali cesty, jak společně vycházet.
Nezáleží mi jenom na tom, aby se firma udržela na trhu, (a věřte mi, že 
v době ekonomické krize, udržet se v českém prostředí se strojírenskou výro-
bou, je často velmi těžké), obci chci nabídnout své zkušenosti a znalosti.

Říká se, že podnikatel má úplně jiné oči, než komunál. Kolik zaměstnáváte lidí 
a jak se k Vám dostávají komunální stesky či nápady na zlepšení obecních věcí?
Asi ano, podnikatel ve výrobním odvětví ví, že zákazník koupí jen to, co 
je vyrobeno kvalitně, případně přesně podle jeho představ. Tady řeči, 
sliby a úvahy neplatí. 

Několik desítek zaměstnanců je stav, který se udržuje ve firmě více než 
10 let. Vážím si každého spolupracovníka, který umí dobře své řemeslo 
a svoji práci ovládá.
Vnímám připomínky a nápady od zvolských spoluobčanů a snažím se 
je především prezentovat v rámci práce ve stavební komisi. Většina pod-
nětů ze strany obce se týká finanční pomoci jednotlivým spolkům obce 
nebo podpora pořádaných akcí.

Jsou v naší obci patrné pokroky ve správě obce, anebo mají víc pravdu 
hudrující škarohlídi, co mají smysl pro nefungující detail? Na druhou stra-
nu, co ve Vašich očích stojí za zlepšení v obci?
Je jednodušší si stěžovat a hudrovat, než přemýšlet a nabídnout pomoc. 
Zvole se za poslední dobu velmi vylepšila. Nejenom dostavba školy, dět-
ské hřiště a nové chodníky jsou na první pohled patrným důkazem. 
Výstavba nové budovy mateřské školy a multifunkčního domu, který by 
nabídl setkávání spolků, seniorů, maminek s dětmi, čtenářům a zájem-
cům o vědění by byly velmi prospěšné. Vše je samozřejmě závislé na 
současných možnostech čerpání dotací z fondů.

V porovnání se životem nejbližšího okolí, co se dá nabídnout někomu, kdo 
by se do Zvole chtěl přistěhovat? Co se líbí na Zvoli Vám?
Znám konkrétní rodinu, která hledala změnu z panelákového typu byd-
lení. Projížděla vesnicemi jižním směrem od Prahy a našla svůj nový 
domov ve Zvoli. Proč? Genius loci dvou rybníků se statky, školy, kostela 
a přilehlého okolí zapůsobily blahodárně. To platilo a platí.
Měli bychom navázat na práci našich předků a tento fenomén nejenom 
udržovat, ale také rozvíjet.

Máte něco na srdci, co by měli Zvoláci vědět, oceňovat a obhajovat?
Nepřísluší mi někoho poučovat. Přeju všem spoluobčanům, aby zde žili 
rádi a spokojeně.

Rozhovor vedl Vladimír Zápotocký 
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Zvole mýma očima…
tentokrát se symbolem dobrého podnikání v obci

Foto: Josef ŠebekFoto: Josef Šebek

 Kulturní centrum JESENICE  
*** 

Tane ní škola M. a D. Nová kových  
 

po ádá zápis 
do 

 

TANE NÍCH KURZ  
PRO  DOSP LÉ  

 
Úterý 20.15 hod – Speciální od 4.1.2011 
St eda  20.30 hod. –  Mírn  pokro ilí – od 5.1.2011 

tvrtek  20.30 hod. – Pokro ilí – od 6.1.2011 
Ned le  18.30 hod.  –  Základní - od 9.1.2011 
Ned le  20.30 hod.  –  Více pokro ilí – od 9.1.2011 

 
   

*** 
tvrtek 18.30 – ARGENTINSKÉ TANGO – od 6.1.2011 

 
 P ij te k nám, u nás zaparkujete, u nás není modrá zóna! 

Kurzovné dosp lí 3. 500 K  – tane ní pár 
                 
                                              
D. Nová ek tel.: 603 232 116  
                  tel./fax: 323 665 510               
                  e-mail: dance.novacek@volny.cz  
                  www.kcjesenice.cz 
 
M. Nová ková tel.: 603 525 034   
V. Dvo áková – knihovna OU Jesenice tel: 241 021 747               

Inzerce
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Hřbitovní kvítí
O pouti v roce 2013 to bude právě celých sto 
let, co má naše obec vlastní hřbitov. Pozemky 
ve prospěch obce k jeho zbudování uvolnila 
rodina Strnadova. Jmenovitě pan František 
Strnad, děda našeho občana Jaroslava Nerada. 
Byl to otec jeho matky.
A teď stojí obec před jeho rozšířením. Už 
udělala nezbytné kroky. Svědčí o tom vyda-
né Územní rozhodnutí o rozšíření a úpravách 
stávajícího hřbitova (zahrnující i změnu vyu-
žití území) Stavebního úřadu v Jesenici s čís-
lem jednacím SÚ/ÚR 025-05596/2010/ES, 

které je v právní moci ode dne 27. 7. 2010, 
a to umožňuje novému vedení obce přistoupit 
k jeho realizaci, protože investice jsou už za-
jištěny a jen čekáme na třetinový podíl obce 
Březová a stejný díl obce Ohrobec. Tyto obce 
se budou podílet na úhradách právě třetino-
vým dílem a budou mít svůj podíl na hotovém 
díle.
Jak to „dělení“ bude vypadat? Třetinové podí-
ly jsou určeny právě rozhodnutím stavebního 
úřadu, dohodou jmenovaných obcí a mají tuto 
podobu:

a) 376 hrobů pro urny,
b) 180 urny – kolumbárium,
c) 75 – urny – urnový háj,
d)  rozptylová loučka bez dalšího dělení jako 

jeden celek.
Vydané rozhodnutí má i výkresovou část. A tu 
pro přehled přikládáme i s technickými popis-
ky, jak je nová část vyřešena a jaké má souvis-
losti a spojení se hřbitovem současným.

Materiál připravili:
 Vladimír Zápotocký 

a Vladimír Brada
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VE ZVOLI SE TAKÉ STALO

Šlágrem podzimu…
…našich fotbalistů se stal souboj dvou neporažených celků okresního přeboru Praha-západ v 9. kole. Takový zápas jsme hráli po osmi letech! Před 
hojnou návštěvou tu hrálo Jíloviště. Dlouhou dobu jsme vedli 1:0, ale nakonec prohráli 1:2. Soupeř zůstal s plným bodovým ziskem na první příčce. 
Na nás zbyla příčka druhá.

BARDOLINO 
podruhé
V neděli 3. října proběhl za hojné účasti v kos-
tele sv. Markéty již druhý koncert tri Bardolino, 
tentokrát s jazzovým skladatelem Kryštofem 
Markem. Koncert nazvaný „Od klasiky k jazzu“ 
sklidil ocenění všech přítomných bouřlivým 
potleskem.

Foto : Vladimír BradaFoto : Vladimír Brada

Foto: Jan StoklasaFoto: Jan Stoklasa
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VE ZVOLI SE TAKÉ STALO

Setkání jubilantů
Setkání jubilantů proběhlo opět na začátku října.

Vítání občánků
První říjnovou sobotu byli mezi Zvoláky přivítáni další noví kluci 
a holčičky.

Rybářské závody
Rybářští nadšenci měli možnost vyzkoušet své umění při dalších 
závodech, které proběhly stylem chyť a pusť.

Oddíl stolního tenisu Zvole
zve všechny děti i rodiče na turnaj 
ve stolním tenisu, který se koná
v neděli 12. prosince 2010 

v ZŠ Zvole.

Dopoledne je rezervováno dětem 
a od 14 h turnaj rodičů.

Podrobné informace s pozvánkou 
budou zveřejněny na www.zvole.info. 

Na turnaj je nutná registrace 
na zvolepingpong@gmail.com

Pozvánka 
na turnaj 

ve stolním 
tenisu

Foto: Jan StoklasaFoto: Jan Stoklasa

Foto: Jan StoklasaFoto: Jan StoklasaFoto: Jan StoklasaFoto: Jan Stoklasa
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Přesně tolikátá to je fotbalová sezóna právě 
zahájená pro naše žáky a dorostence v dresu 
Sokola Zvole. V létě roku 1956 totiž zvolští 
funkcionáří František Malířský, Josef Blábol 
a Jaroslav Karásek na losovacím aktivu okres-
ních soutěží Prahy-západ přihlásili vůbec popr-
vé obě mládežnické kategorie.
Ze strohých výčtů toho prvního odehraného 
ročníku zjistíme jen málo. Dorost skončil na 
třetím místě za Týncem a Vraným (poslední 
byl Radlík), mezi střelce se zapsala celá řada 
hráčů: Jaroslav Malířský, Zajíček, Petrák, 
Zdeněk Vykoukal, Tlamsa, Pavel Jasanský, 
Jaroslav Pařízek, Karel Ovčáček. Žáci byli 

jen o příčku horší. První bylo Vrané, druhé 
Průhonice a před námi třetí Hradištko (vzá-
jemné zápasy 2:1 a 3:5) jen lepším poměrem 
branek (poslední Kamenný Přívoz). Tady 
bylo střelců málo. Téměř všechny góly dali 
František Malířský a Petr Sakař. Pak už se 
trefili jen dvakrát Knotek a Antonín Boháček, 
jednou pak Václav Bláha.
Nejlepším výsledkem byl start dorostu v roční-
ku 1967/68, kdy vyhrál svou okresní skupinu 
a stop v kvalifikaci o postup do krajských sou-
těží zavinila administrativní chyba s daty naro-
zení hráčů. Byla to sezóna, v níž trenérská dvo-
jice nedávných hráčů Jaromír Zajíček–Karel 

Justián připravila hned sedm hráčů (např. bra-
tři Hrubých, Přeučil, Jiří Volánek, Kopelent, 
Václav Adámek) pro budoucí starty v muž-
ském áčku a přitom nejtalentovanějšího z nich 
Jaroslava Malého (dnešního předsedu) uvolni-
la k „ostaršení“ pro muže. 
V posledních sezónách tu mládežnický fotbal 
těží především z trenérské práce několika no-
vých mužů. V této poslední „dekádě“ je před-
stavují jména: Václav Jež u žáků a Jaroslav 
Vrátný u dorostu.
Jako projížďka historií až k současnosti nechť 
slouží tato čtyři fota.

Připravil Vladimír Zápotocký 

Padesátá pátá...

Dorost – jaro 1968, dresy zelené. Horní řada, zleva stojí: senioři Miroslav 
Hrubý a Jaroslav Kopelent a dále hráči Jaroslav Hrubý, Pirkl, Josef 
Hrachovec, Kopelent, Jan Brchel, Zdeněk Malý a Kohoutek. Prostřední 
řada zleva: Karel Justián, Syrovátka, Přeučil, Zahálka, Miroslav Hrubý 
a Jaromír Zajíček. Dole zleva: Václav Adámek a Jiří Volánek.

Dorost – podzim 1962, dresy žluté se zelenými rukávy. Zleva stojí: Václav 
Harazím, František Škobis, Miroslav Kypta, Miroslav Král, Otakar Braidl, 
Petr Jasanský, vedoucí mužstva Milda Hrubý a Stanislav Šticha.Dole zleva: 
Václav Volánek, Josef Boháček, Jan Malířský, Vladimír Zápotocký, Jaroslav 
Boháček a František Hrachovec. Pravidelně ještě hráli Jiří Ovčáček a Josef 
Brchel. Ten spolu s Hrachovcem, Josefem Boháčkem, Králem a Volánkem 
patřili věkově do žákovské kategorie a byli jejími oporami.

Žáci – podzim 1982, dresy zelené. Horní řada zleva: Standa Zajíček, Pavel 
Kotlaba, Mirek Zelenka, Tomáš Trefil, Jaroslav Kopecký, Pavel Jasanský, 
Josef Laštovka a vedoucí a trenér Jirka Volánek. Dolní řada zleva: Miloš 
Němec, Pavel Malina, Aleš Tlamsa, Marek a Ota Braidlové, Vláďa Tolar, 
Fanda Hrachovec a Pavel Ježdík.

Žáci – podzim 2008, dresy červené. Horní řada zleva: vedoucí družstva Suk, 
hráči Jan Němec, Daniel Šroubek, Jan Řezáč, Michal Válek, Jan Hájek, 
Vojtěch Straka, Martin Kreisinger a trenéři Volánek, Suk. Dolní řada  zleva: 
Martin Šabat, Lukáš Malina, Tomáš Kepert, Jan Pudich, Zdeněk Trnka, 
Dan Trávníček a Jaroslav Černohlávek .
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Chceme si dnes také připomenout dva 
Volánky. Z těch čtyř, co oblékli zvolský fot-
balový dres, bohužel ty dva, co už nežijí. 
Proč? Václav Volánek senior by býval osla-
vil (26. 4.) už 90 let a Jirka (hodně popu-
lární Čhochtan) by vstoupil jen pouhý den 
(27. 10.) před žákovským turnajem, o kte-
rý se tolik zasloužil, mezi šedesátníky. Co 
připomenout?
Václav Volánek býval řadu let tajemníkem 
zdejšího Místního národního výboru, ochot-
nicky hrával divadlo v nádherných sezónách 
(tolik vzpomínaných), pravidelně vyvíjel 
činnost v hasičském sboru – na našem sním-
ku, který je z oslav 50 let hasičského sboru 

ho jistě najdete v horní řadě mezi Josefem 
Hladíkem a Jaroslavem Kopelentem – a sa-
mozřejmě také sportoval. V Sokole na nářa-
dích a hrával i fotbal. Ne moc, ale v bran-
ce stával často v éře po Jiřím Kaurovi. Byla 
nejistá… někdy chytal Stanislav Šticha star-
ší, ještě méně Ladislav Štěpánek, zkoušeli 
to i s mladíky Jiřím Typltem a Antonínem 
Adámkem, až příchod Jaroslava Řezníčka 
znamenal jistotu a stav, že v brance stojí 
opora a není co řešit. Tam „stopa v brance“ 
nejstaršího z Volánků končí. Nacházíme ho, 
jen jednou jedinkrát, až v dresu staré gardy 
v roce 1959 u příležitosti oslav 50 let založe-
ní Dobrovolného sboru hasičů. 

Jiří Volánek naopak v brance trávil celou 
svoji kariéru. Začal v žákovském družstvu, 
už samozřejmě chytal v dorostu a mezi 
muži se po boku Petra Jasanského uplatnil 
hned po odchodu Stanislava Štichy mladší-
ho do Okrouhla. Chytal ještě za starou gar-
du – na snímku pořízeném právě před pěti 
lety je s bývalými spoluhráči, v horní řadě 
stojí mezi Láďou Tománkem a Honzou 
Malým – a takřka plynule přešel mezi funk-
cionáře. Tady působil u žákovské kategorie 
a hlavně v tandemu s Václavem Ježem stal 
se pojmem činorodého klubisty pro široké 
okolí.

 -zý-

Na konci října se ve Zvoli uskutečnil již 
10. ročník fotbalového turnaje žáků. Z důvo-
du předehrávaných a dohrávaných soutěž-
ních utkání dalších pozvaných týmů přijely 
o pohár bojovat tři družstva.
V úvodním střetnutí domácí Sokol Zvole 
podlehl tradičnímu soupeři z Vraného nad 
Vltavou 2:4, když domácí doplatili hlavně 
na málo kvalitních útočníků. Podobný prů-
běh mělo také další utkání, ve kterém se 
zvolským žákům postavil výběr FK Kunice. 
Favorit celého turnaje dominoval od prv-
ních minut a výsledkem je druhá prohra do-
mácích, nyní 1:4. Do finále pak Kunice po-
stavily z větší části odpočaté hráče, přesto 
překvapivě podlehly Vranému 1:0 a putovní 
pohár si odvezli žáci dolů k řece.
Alespoň individuální ceny ale zůstaly ve 
Zvoli, nejlepším brankářem se díky největší 

„zaměstnanosti“ ve vlastním pokutovém úze-
mí a hodně pochytaným dalším šancím sou-
peřů stal Honza Pudich a za tři vstřelené 

branky se nejlepším střelcem stal Kuba 
Teuber.

Redakce 

Dva v jedné brance

Fotbalový 
turnaj žáků
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SK ZVOLE

Jednu z posledních slunečných sobot, 18. září, 
proběhla na zvolské návsi oslava 5.výročí založe-
ní SK Zvole. Sportovně zábavný den připravovaly 
členské oddíly sportovního klubu (orientační běh, 
šachy, wushu), stejně tak i nově vznikající oddíl 
stolního tenisu. Myšlenka na tuto oslavu začala 
nabírat svou podobu v hlavách organizátorů již 
někdy na jaře. Záměrem bylo pozvat co nejvíce 
příznivců zvolského sportovního klubu na spor-
tovní odpoledne, kde by si opravdu každý mohl 
vyzkoušet a ochutnat něco ze sportovní kuchyně 
oddílů, které patří do klubu. A tak se pomalu za-
čínaly rýsovat obrysy celého dne.
Po obědě odstartovalo hned několik turnajů a zá-
vodů. Vybíhal orientační běh, na několika stolech 
se rozhýbaly šachové figurky a ze zvolské školy se 
snad poprvé ozývalo rytmické  ping-pong. Orienťák 
má v naší obci už poměrně slušnou povědomost 
mezi lidmi, a tak příchozí většinou tušili, co je čeká: 
u startu se zapsat do správné běžecké kategorie, 
ohlídat si svůj čas startu a pak již na trati hledat 

kontroly v tom správ-
ném pořadí a hlavně 
nezabloudit. Protože je 
orientační běh sportem 
opravdu pro každého, 
bylo možné potkat na 
trati jak ty nejmenší běž-
ce, které pro jistotu jistil 
nějaký dospělák, aby 
neztratili orientaci, tak 
i ty ostřílené bardy, kteří 
již mají orienťák nejen 
v nohách, ale hlavně 

„v malíčku“. Všichni běž-
ci našli úspěšně cíl a ani 
závěrečný přeskok přes 

nerovnost v terénu nikomu nepopletl nohy. V té 
nejmladší kategorii „linie“ zvítězili ve věkové kate-
gorii do 10ti let Martin Němec a Natálie Pořízková, 
na trati amatéři v kategorii do 16ti let Kateřina 
Zimmerová a Jiří Ondřejíček a na trati elita Helena 
Mikolášová a Radek Čermák. Na každého účast-
níka kromě skvělého pocitu z úspěšně absolvova-
ného závodu čekalo malé občerstvení. To, že byl 
tento orienťák součástí celého Dne SK mělo výho-
du v tom, že závodníci, kteří byli již v cíli, nemuseli 
nečinně čekat na vyhlášení výsledků, ale mohli si 
vyzkoušet např. šachy nebo zahrát stolní tenis.
Od cukrárny „Ála“ se většinou nese sladké po-
mlaskávání mlsajících hostí nebo veselé povyková-
ní malých capartů, kteří si hrají na přilehlém hřišti. 
Tuto sobotu ale již z dálky bylo znát soustředění 
nebo slyšet šoupání figurek. To zvolští Medvědi 
měli toto místo vyhrazeno pro své simultánky, na 
kterých ti nejlepší šachisté byli soupeři příchozím 
šachůchtivým zájemcům. Byla to příležitost, jak si 
vyzkoušet své šachové taktiky a znalosti proti tré-
novaným borcům. Těmi, co vedli simultánky, byli 
Martin Listopad a Jirka Sladovník.
Další možností, kam onoho sobotního odpo-
ledne zaběhnout, byla zvolská škola, ve které vy-
pukl první turnaj ve stolním tenise na této půdě. 
Organizátoři byli připraveni na úplné začátečníky, 
kteří si přišli odvážně vyzkoušet, co to vlastně ten 
ping-pong je, ale i na opravdové přeborníky, kteří 
turnaj pojali jako výzvu a do pálek se řádně opí-
rali. Stejně jako úspěšní šachisté, tak i „pinčesáři“ 
dostali drobné sladkosti a spolu s nimi si odnášeli 
ze školy příjemný pocit z vítězství i sportovního 
utkání. Dětský turnaj vyhrál Kryštof Lőwenhofer 
před Petrem Janečkem a Dominikem Plechatým. 
Turnaj dospělých vyhrál Petr Lőwenhofer před 
Zbyňkem Otáhalem a Janem Kreppke.
Po skončení všech turnajů měl své vystoupení při-
praven oddíl wushu. Pro velkou část našich souse-
dů je tento sport sále něčím neznámým, a tak byla 

exhibiční ukázka zvolských wushistů další mož-
ností, jak tento nepříliš rozšířený sport ostatním 
přiblížit. Ještě dříve, než bylo možné vidět první 
skoky, kopy a pozice, zaujali wushisté svými pro 
tento sport obvyklými, přesto nevídanými obleky. 
Hedvábné, různobarevné kalhoty a košile ihned 
navodily prostředí Shaolinu. K tomu šavle a meče 
s pestrobarevnými střapci či šátky, dlouhé dřevě-
né tyče a iluze byla dokonalá. Začala hrát hudba. 
Na malém místě wushisté ukázali až neuvěřitelné 
skoky vzduchem, pozice, při kterých snad zaho-
dili klouby nebo vyměnili kosti za pružnou gumu. 
Neskutečně sladěné sestavy a náročné cviky vyvola-
ly v přihlížejících spontánní potlesk ještě při samot-
ném vystoupení. Ještě jednu sportovní ochutnávku 
si mohli přihlížející okusit: aerobik žen a dívek, kte-
ré spolu cvičívají ve svém volnu ve škole.
Přestože toho zvolští sportovci předvedli hod-
ně, odpoledne stále ještě nekončilo. Byla totiž 
připravena stanoviště, ve kterých si opět všichni 
mohli vyzkoušet svou pohotovou mysl při řešení 

různých hlavolamů nebo skládaček, protáhnout 
další svaly, které třeba ještě do té chvíle spaly 
nebo v týmu vyzkoušet svoji souhru. Kličkovalo 
se s míčkem na pingpongové pálce, skákalo do 
dálky, nahlíželo se do stereogramů, tápalo se 
v bludišti… Zkrátka, celkem na 12ti stanovištích 
bylo možné získat razítko, jejichž určitý počet 
vedl opět k získání nějaké té sladkosti.
A na téměř úplný závěr si členové všech tří oddí-
lů změřili své síly. Každý oddíl (orienťák, šachy 
a wushu) sestavil své družstvo a ta se pak utkala 
ve společných disciplínách. Přetahovalo se lanem, 
házelo se šachovými figurkami na cíl a běhala se 
štafeta okolo velkého zvolského rybníka. A který 
oddíl vyhrál? Vlastně všichni … všichni se poba-
vili, zasportovali si a užili si spoustu legrace. Ale 
přeci jen: v oddílovém klání získal nejvíc bodů 
oddíl šachů, druhý byl oddíl orientačního běhu 
a třetí místo obsadili wushisté. Zlatou, hřejivou 
tečkou za celým odpolednem bylo posezení u tá-
boráku se vším, co k tomu patří; buřtíky, pivečko 
a spoustu dobré zábavy.

Michaela Řezníková

Oslavili jste s námi naše 5. narozeniny
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Stručná historie: Stolní tenis má své kořeny 
v Anglii. Vznikl v 2. pol. 19. století jako spo-
lečenská hra přenesením tenisu do sálového 
prostředí. Hrálo se s pálkami z pergamenu, 
později dřevěnými, s gumovými nebo korko-
vými míčky. První pravidla byla vydána v roce 
1884. Sportovní hrou se ping pong stává v roce 
1899, kdy Angličan Gibb zavedl celuloidový 
míček. Začátkem 20. století se stolní tenis roz-
šířil do střední Evropy (Německo, Rakousko, 
Maďarsko). Oficiální začátek stolního tenisu 
v ČR je spojován s datem18. 3. 1925, kdy byl 

v Praze založen Ústřední výbor ping-pongový, 
který sdružoval devět klubů. 
Když mi bylo pět let, vzal mne jednou můj táta 
do veliké tělocvičny jedné ZŠ na pražském 
Chodově, kde byla spousta zelených stolů. Dal 
mi stoličku, abych vůbec viděla na povrch her-
ního pole, předvedl mi techniku držení pálky 
a pár základních úderů, a tak jsem začala in-
tuitivně odrážet míčky. Krátce nato byl zalo-
žen oddíl stolního tenisu TJ Chodov. Táta byl 
jedním z trenérů, hráli jsme pražský přebor. 
Trénovali jsme třikrát v týdnu, jezdili na sou-
středění, byla tam spousta legrace. 
Když přišly moje děti s nápadem hrát ping 
pong v našem obývacím pokoji, slíbila jsem 
jim, že založíme kroužek ve zvolské škole. 
A povedlo se! Díky sponzorům, vstřícnosti 
paní ředitelky ZŠ a ve spolupráci s SK Zvole 
byl ve Zvoli v září r. 2010 založen oddíl stol-
ního tenisu.
Začínáme pravidelně trénovat a to každou 
středu od 15:30 do 18:15. Pro začátečníky 
máme k dispozici pálky a samozřejmě i do-
statek tréninkových míčků. Hrajeme na třech 

stolech značky Match 
3.0. Zatím jsou členy 
děti ze ZŠ Zvole ve věku 
6–12 let. V případě zá-
jmu kontaktujte trenéry 
Michaelu Mařákovou, 
Zbyňka Otáhala, Moniku Pražákovou, e-mail: 
zvolepingpong@gmail.com. Plánujeme herní 
večery pro dospělé a to pravidelně v pondělí 
od 20–22 h. Máte-li chuť nás podpořit nebo se 
stát naším členem, budeme moc rádi. 

Michaela Mařáková

V sobotu 6. listopadu pořádali zvolští Medvědi 
turnaj regionální žákovské ligy. Vzhledem k tomu, 
že ve Zvoli není objekt schopný pojmout 80 dětí 
+ přibližně stejný počet rodičů, podařilo se na-
konec díky koordinátorce volnočasových aktivit 
paní Kahounové uskutečnit turnaj v základní ško-
le v Jílovém. Jak už je v RŽL pravidlem, byli hráči 
rozděleni do tří skupin podle výkonnosti. Šestnáct 
nejsilnějších se utkalo v turnaji A, hraným na 4 kola 
2 × 30 minut a 10 s za každý tah. Mezi chlapci se 
o medaile podělili tři papíroví favorité – zlato bral 
Tomáš Skalický z Říčan s 3,5 body, stříbro Patrik 
Pýcha z Dolních Kralovic a bronz Vojtěch Filip 
z Pravonína, oba se třemi body. V „áčku“ hrály 
jen dvě dívky – Nela Pýchová z Dolních Kralovic, 
která získala 2 body a Kateřina Műllerová z Říčan 
s jedním bodem. Medvědi měli také jednoho zá-
stupce – Ondra Máslo získal 1,5 bodu a obsadil 
13. místo. Turnaj B byl převážně dámskou záleži-
tostí – hned tři dívky se dostaly do první čtyřky cel-
kového pořadí. Vítězkou se stala říčanská Zuzana 
Petřášková, druhý byl Pavel Hruška z Neveklova, 
oba se šesti body a třetí byla Anna Zlámaná ze 
Stříbrné Skalice. Zvole měla hned dvě želízka 
v ohni – Adam Sklenář i Dominika Holubová zís-
kali po 4 bodech a obsadili 12. a 13. místo. V „céč-
ku“ se to medvědy jen hemžilo – bylo jich tam 
hned 11 z 33 účastníků. Vítězem se stal Tadeáš 

Jiroušek z Říčan, následován Janem Vašíčkem 
z Pravonína a Adamem Houdkem z Vlašimi. 
Zlatá i stříbrná medaile mezi dívkami se stala 
kořistí zvolských medvědic – první byla Kristýna 
Matoušková a druhá Maruška Hánělová. Ze zvol-
ských hochů se nejvíce dařilo Vilémovi Mařákovi, 
který skončil pátý s 5 body. Další medvědi – Kuba 
Šamánek 11./4 b, Ondra Sklenář 12./4 b, Daniil 
Masagutov 19./3,5 b, Matěj Fusek 21./3 b, Péťa 
Matoušková 26./2,5 b, Katka Kmínková 28./2,5 b, 
Tomík Jungmann 31./ 2b, Lenička Jugmannová 
33./ 1b. 
O všechny účastníky se vzorně staraly paní 
Pýchová s paní Zvárovou, které zajišťovaly chod 
občerstvení. Na závěr bych chtěl poděkovat 
všem, bez jejichž pomoci by se nám turnaj ni-
kdy nepovedlo uspořádat – Jana Straková, která 
byla hlavou organizačního týmu, Luděk Straka 
a Martin Jungmann ml., Ilona Sklenářová, kteří 
nezištně pomáhali při turnaji.
Dále děkujeme především České podnikatel-
ské pojišťovně, časopisu Score, HSH a dalším 
sponzorům, že si všichni účastníci odváželi 
hodnotné ceny.

Veliké úspěchy bývalých Medvědů
Od 23. do 30. října se v Harrachově uskutečni-
lo Mistrovství Čech mládeže. V kategorii H14 

hrál Lukáš Boček (nyní Říčany). Podal vyni-
kající výkon. Získal celkem 6 bodů z 9 partií 
a skončil na 8. místě, které mu zajišťuje účast 
na mistrovství ČR. Gratulujeme!!!
Ve stejném termínu se hrál turnaj série Czech 
Tour – Open Liberec. Jedním z účastníků byl 
Vojta Straka (nyní Oaza Praha). Předvedl so-
lidní hru, porazil 3 silné soupeře a šestkrát re-
mizoval a se 6 body obsadil skvělé 8. místo.

Začala nová sezona soutěží družstev
Zvolské áčko zahájilo domácí výhrou nad 
Říčany 5–3 , ale ve druhém kole podlehlo favo-
ritům z Vlašimi 2,5–5,5.
Béčko má za sebou zatím jen jeden zápas 
a úžasnou výhru 3,5–1,5 v Benešově.

Ondřej Straka

Dvě medaile pro Medvědy

Ve Zvoli byl založen oddíl stolního tenisu
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Wushu ve Zvoli pokračuje i po letních prázdni-
nách. Směr oddílu se k mé radosti lehce stáčí 
jiným směrem než při svém vzniku. Z krouž-
ku se stává sportovní oddíl, a to nejen mým 
vlivem, coby trenéra, ale hlavně zásluhou dětí, 
kteří do něho chodí. 
Stále byl a trvá zájem o wushu ve Zvoli, ale 
dost často mi připadalo, že tréninky v tělocvič-
ně jen aktivním způsobem prodlužovaly druži-
nu, bylo dost těch, kteří „přetrpěli“ trénink, ale 
hlavně, aby už se hrála „vybika“. Přesto většina 
členů loni absolvovala tzv. „přijímací zkoušky“, 
kondiční testy, kdy po jejich splnění děti dosta-
ly oddílové tričko. Po prázdninách se to vyčle-
nilo tak, že těch několik, co testy neudělali, již 
nepřišlo. Letos jsou tyto zkoušky již skutečný-
mi přijímačkami a noví zájemci mají měsíc na 
jejich přípravu. Pouze po jejich splnění se stá-
vají členy oddílu. Jedná se o běh, skákání přes 
švihadlo, pohybový rozsah a další kondiční 
zkoušky. Jsem rád, že se děti na vše připravily, 

a tak většina z nich mohla být letos do oddílu 
přijata. Tímto i děkuji rodičům, kteří se dětem 
věnovali a připravili je. 
Pravidelné tréninky jsem po loňské zkušenos-
ti zúžil pouze na jeden den v týdnu, ale k tomu 
mám v plánu přidat četnost soustředění, hodin 
tréninků pro závodní tým nebo soukromé hodiny 
pro zájemce. Do řad stoupenců o taiji jsem vpus-
til novou krev, takže tam se skupinka o něco roz-
rostla a jsem rád, že zájem i všech starších trvá 
a taiji jim do života dává radost ze cvičení.
Závodní tým opět ukázal, že se stále zlepšuje 
a na soutěži Czech Open 2010, která se kona-
la v září v Olomouci, sklidil obdiv a úspěch. 
Jejich úroveň cvičení již dosáhla tak vysoko, že 
jsem je začal vodit na tréninky s čínskou mis-
tryní a jejími studenty z řad čínských dětí. Je 
z týmu nadšená a věnuje se jim s pílí jako kdysi 
mně. Ve spolupráci s mistryní budeme 27.11. 
v Praze opět pořádat celorepublikové závody 
ve wushu pro děti a mládež. 

Jsem rád, že wushu ve Zvoli má určitý vývoj 
a s pokroky se ukážeme při nejbližší možné 
příležitosti, formou nějakého vystoupení jako 
bylo např. na Dni SK Zvole. Pokud by měl 
někdo zájem, kontaktujte mě a rádi uděláme 
vystoupení i na nějaké firemní akci, apod. Je 
to další možnost šíření sportovního wushu a té-
měř vždy mají vystoupení vzhledem k atraktivi-
tě wushu u veřejnosti úspěch.. 

Tomáš Veselý
trenér sportovního oddílu Wushu

V každém čísle našich novin se dočítáme o aktivitách wu-shu v naší obci, pro-
vozovaném to umění pod křídly SK. Nejstarší ucelená zmínka se objevila právě 
před půl stoletím v knize našich nejslavnějších atletickým manželů Dany a Emila 
Zátopkových. Umění je zaujalo při tréninkovém pobytu v Číně. Podivovali se nad 
tím, že se v této zemi ještě nedávno wu-shu urovnávaly i rodinné spory. Kdo se neu-
měl pořádně bránit, mohl i zahynout. A útočník v takovém případě nebyl trestán! 
To udivuje ještě dnes. Pokud bychom chtěli říci alespoň základní informaci, tak 
v Číně je umění wu-shu vyučuje na sportovním Institutu stejného typu jako třeba 
stolní tenis, atletika či košíková a rok co rok je pořádáno mistrovství země se 
složitými postupovými klíči z jednotlivých kantonů. Jak by dopadli dnešní Zvoláci 
v takovém mistrovství? Těžko hádat. Srovnání prostě chybí.

S koncem kalendářního roku končí i orienťácká 
sezóna a zase můžeme tak trochu bilancovat a ne-
chat se unášet vizemi, co bude v příštím roce.
Tak tedy trocha bilancování, aneb kam jsme se 
oproti minulým sezónám posunuli:
Počet členů oddílu se přehoupl přes padesát-
ku, pod hlavičkou oddílu bylo organizováno 
v roce 2010 šest závodů (dva pro žáky 3. až 
5. třídy zdejší školy, čtyři pro širokou veřejnost, 
z nichž jeden byl součástí Pražského poháru 
žactva), byla vydána nová mapa pro orientační 

běh obce Zvole a okolí, oddíl pro tréninky vy-
užívá elektronické kontroly (jako první z praž-
ské a středočeské oblasti), dvě členky se 
zúčastňovaly štafetových závodů žactva za stře-
dočeský kraj, členi oddílu reprezentovali zdejší 
školu v poháru škol a obhájili ve středočeské 
oblasti loňské první místo, na jaře ve zdejším 
lese bylo členy oddílu zasazeno více než dvě 
stě stromků...
A teď ty vize:
Kromě pravidelných a již dlouhodobě pořá-
daných akcí připravit a uspořádat orienťácké 
víkendové soustředění žactva. Dále do republi-
kového poháru štafet postavit žákovská družstva 
dívek i hochů. Slibných členů a členek je v oddí-
lu dost: ke Kačce Zimmerové a Elišce Hájkové 
může přibýt například Karolína Dobešová, 
Anežka Krausová, Markéta Prokopová či úpl-
ně nová tvář. U hochů k Jakubům Šplíchalovi 
a Zuzovi může přibýt Zdeněk Kopanica, Jakub 
Červenka či zas někdo úplně nový. V oddíle je 

potenciál šikov-
ných dětí ve-
liký. Asi mojí 
největší vizí je 
rozhýbat dospě-
lé členy oddílu 
k jeho dostateč-
né reprezentaci. 
Hlavní držák 
vztyčeného pra-
poru je Jarda 
Stre jc  –  a  já 
neustále čekám, 
kdo dál se k němu přidá. Ale i tady už se začíná 
blýskat na lepší časy. Může to být výzva i pro 
ostatní zvolské spoluobčany, kteří lační po re-
laxaci a pohybu v přírodě na čerstvém vzduchu. 
S věkem si nedělejte starosti, kategorie jsou jak 
pro osmnáctileté tak i pro sedmdesátileté.
Tak vzhůru do sezóny 2011!

Tomáš Hájek 

Oddíl OB v roce 2010

Aktuální události v oddíle WUSHU
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Vážení a milí spoluobčané, 
dovolte nám, abychom vás opět pozvali 

na přátelské, sousedské a taneční setkání.

Cena vstupenky 200 Kč.
Předprodej vstupenek od 1. 12. 2010 na OÚ ve Zvoli

Doprava
Na ples se můžete dopravit sami nebo připravenou dopravou

Autobus na ples: nová Zvole – 18.45, 19.30, Zvole - škola – 18.50, 19.35
Autobusy z plesu: 1:00 a 2:30

Bohatý program

Předtančení

Pivní štafeta sedmi statečných
(přihlašovat můžete sedmičlenná mužstva, 

ženstva nebo družstva smíšená)

Taneční ukázky

 Tombola
Bude zase bohatá a i Vy, stejně jako v letech minulých, můžete přispět. 

Uvítáme Vaše dary i „nedary“ z Vaší domácnosti nebo firmy. Můžete je zanést 
přímo na OÚ ve Zvoli. Zvířátka, prosíme, po předchozí domluvě až v den konání 

plesu. Za všechny příspěvky do tomboly předem děkujeme.

Předprodej vstupenek, tombolové informace, domluvy, dotazy a přihlášky 
do pivní štafety zajišťuje na OÚ paní Hana Šiplerová, 

tel.: 724 954 126, 257 761 721, e-mail: hana.siplerova@seznam.cz

K tanci a poslechu bude hrát kapela Fragment Band

22. ledna 2011 od 20:00 hodin 

v kulturním domě v Jesenici

ZVOLSKÝ PLES 2011ZVOLSKÝ PLES 2011

Těšíme se na Vás!
Členové školské, sportovní a kulturní komise OÚ


